


KENYATAAN SEBUTHARGA

Bilangan Aduan :
 Bilangan Sebutharga : **BKN (DAF)/Q/21/2024**

1	Kerja yang dicadangkan	MEMBEKALKAN DAN MEMASANG KARPET BAGI LANTAI DAN TANGGA PENTAS DEWAN SERBAGUNA, BIRO KAWALAN NARKOTIK, JALAN TUNGKU, GADONG. NEGARA BRUNEI DARUSSALAM.
2	Tempoh Melaksanakan	Satu (01) bulan.
3	Segala penjelasan jika ada boleh dirujuk kepada yang dipertanggungjawabkan (O.I.C)	MOHD FIRDAUS PEGAWAI NARKOTIK
4	Sebutharga hendaklah dimasukkan kedalam peti sebutharga yang disediakan	IBU PEJABAT BIRO KAWALAN NARKOTIK JALAN TUNGKU NEGARA BRUNEI DARUSSALAM
5	Tarikh buka Sebutharga	RABU, 04 DISEMBER 2024 JAM: 9.00 PAGI
6	Tarikh tutup Menerima Sebutharga	RABU, 18 DISEMBER 2024 JAM: 2.00 PETANG
7	Pengerusi tidak akan terikat untuk menerima sebarang tawaran atau tawaran yang termurah.	
8	Penawar yang mempunyai syarikat bukan sendirian berhad mestilah menyertakan salinan asal sijil-sijil berikut	<ol style="list-style-type: none"> 1. Sijil Perniagaan (16 & 17) yang sah; 2. Sijil Pendaftaran Kementerian Pembangunan yang sah dengan kategori/kelas; 3. Lain-lain sijil yang berkenaan
9	Penawar yang mempunyai syarikat sendirian berhad mestilah menyertakan salinan asal sijil-sijil berikut	<ol style="list-style-type: none"> 1. Sijil Pendaftaran Kementerian Pembangunan yang sah dengan kategori/kelas; 2. Sijil Penubuhan syarikat Sendirian Berhad (Incorporation); 3. List of Directors' (Form X); 4. Lain-lain sijil yang berkenaan
10	Sebutharga mestilah dibuat diatas borang-borang yang tercetak yang mana boleh didapati daripada kaunter Unit Tawaran & Sebutharga Biro Kawalan Narkotik, Jalan Tungku, Negara Brunei Darussalam.	
11	Sebutharga mestilah dimasukkan kedalam sampul surat yang tertutup tanpa membubuh nama penawar atau bentuk pengenalan. Sampul-sampul surat tersebut mestilah dialamat kan kepada	JAWATANKUASA TERTINGGI SEBUTHARGA BIRO KAWALAN NARKOTIK IBU PEJABAT (PETI SEBUTHARGA), JALAN TUNGKU JABATAN PERDANA MENTERI NEGARA BRUNEI DARUSSALAM
12	Pada bahagian atas sampul surat tersebut mestilah ditulis dengan perkataan	BILANGAN SEBUTHARGA: BKN (DAF)/Q/21/2024 TARIKH TUTUP DITERIMA: RABU, 18 DISEMBER 2024 JAM: 2.00 PETANG PROJEK: MEMBEKALKAN DAN MEMASANG KARPET BAGI LANTAI DAN TANGGA PENTAS DEWAN SERBAGUNA, BIRO KAWALAN NARKOTIK, JALAN TUNGKU, GADONG. NEGARA BRUNEI DARUSSALAM.


 b.p. Pengarah
 Biro Kawalan Narkotik
 Tarikh: 04 DISEMBER 2024